



加入 SUN Programs, 为您孩子的暑期注入活力！

美国农业部儿童暑期营养计划

让这个暑期令人难忘！
SUN Programs 提供各种营养选择，让您的孩子在整个暑期都充满活力和笑容。



The logo for SUN MEALS features the word "SUN" in orange and "MEALS" in orange. To the right of "SUN" is a circular icon containing a fork and a knife, with a sunburst pattern behind it.

SUN MEALS

SUN Meals: 在有趣的团体环境中提供营养丰富的免费餐食和小食，以增进联系并养成健康习惯。

The logo for SUN MEALS TO-GO features the word "SUN" in orange and "MEALS TO-GO" in green. To the right of "SUN" is a circular icon containing a fork and a knife, with a sunburst pattern behind it.

SUN MEALS TO-GO

SUN Meals To-Go: 部分农村地区提供便捷的取餐和配送服务。

The logo for SUN BUCKS features the word "SUN" in orange and "BUCKS" in teal. To the right of "SUN" is a circular icon containing a fork and a knife, with a sunburst pattern behind it.

SUN BUCKS

SUN Bucks: 为每个符合条件的学龄儿童提供 120 美元食品杂货补助，帮助您节省暑期食品杂货预算。

扫描即可了解您所在地区的膳食选择和杂货福利。



 fns.usda.gov/summer

 twitter.com/USDANutrition

美国农业部是平等机会提供者、雇主和贷款机构。

2024 暑期